
Vážený pan ministr
Mgr. Richard Brabec
Ministerstvo životního prostředí ČR  
Vršovická 65
100 10 Praha 10 – Vršovice

                                              V Českých Budějovicích dne 27. 8. 2014

Věc: Podnět k provedení šetření   

Vážený pane ministře,
v  dopise Vašeho úřadu č.  j.  43186/ENV/14 ze dne 6.  srpna 2014 je

uvedeno, že MŽP neprovádělo po roce 2007 kontrolu cen prodeje vytěženého
kůrovcového dříví v NP Šumava. NP Šumava např. pouze v roce 2008 obdržel
dotace z veřejných prostředků ve výši  326 mil.  Kč (za tři  roky se jednalo o
necelou 1miliardu Kč).
         Z důvodu, že v minulosti byly v médiích publikovány informace, že ceny
při prodeji kůrovcového dřeví po roce 2007 v NP Šumava neodpovídaly cenám
v místě a čase obvyklým (měly být nižší přibližně o 300 -  500 Kč za 1 m3),
dovolím  si  Vás  požádat  o  prošetření  pravdivosti  těchto  publikovaných
informací.  Stejně  tak  neodpovídaly  vynaložené  těžební  náklady  nákladům
v místě a čase obvyklým při obdobné těžbě dřeva u jiných subjektů. Uvedené
informace  by  mohly  nasvědčovat  na  skutečnost,  že  nebylo  postupováno
hospodárně.
 

S pozdravem 
     Ing. Karel Simon
     Klavíkova 6 

370 04 České Budějovice 

Na vědomí: pan prezident Miloš Zeman 
         pan senátor Jan Veleba


